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Abstract (en)
The cable (2) has a pair of wires (4) formed of another pair of wires (6) lying parallel to each other with an electrical conductor (8), which is
surrounded by an insulation (10). The wires (4) are sheathed over its length by a foil (12) i.e. plastic-coated aluminum foil, with an electrically
conducting inner side (14) and an electrically conducting outer side (16). The foil has a longitudinal fold (18) so that the inner side is arranged
outwards. An additional wire (20) is provided on the foil. The wire (20) is fixed between the foil and a casing (22) i.e. adhesive film. An independent
claim is also included for a method for producing a data transmission cable.

Abstract (de)
Ein Datenübertragungskabel (2) umfasst wenigstens ein Adernpaar (4) aus zwei parallel zueinander liegenden Adern (6) mit je einem von
einer Isolierung (10) umgebenen elektrischen Leiter (8). Das Adernpaar (4) ist über seine Länge von einer Folie (12) mit einer elektrisch
leitenden Innenseite (14) und einer elektrisch isolierenden Außenseite (16) ummantelt. Zur Verbesserung der elektrischen Eigenschaften des
Datenübertragungskabels (2) weist die Folie (12) eine Längsfaltung (18) auf, so dass die Innenseite (14) nach außen gerichtet ist, wobei auf die
Folie (12) ein Beidraht (20) aufgelegt ist, der die nach außen gekehrte Innenseite (14) kontaktiert.
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